
Jegyzőkönyv 
 
Készült: Veszprém Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Közbiztonsági és 
Bűnmegelőzési Bizottsága 2022. december 8-án 09:00 órai kezdettel megtartott üléséről. 
 
Az ülés helye:  Polgármesteri Hivatal 
 Komjáthy terem 
 Veszprém, Óváros tér 9. 2. emelet 
 

Jelen vannak: 
 
Pálinkás Roland  a Bizottság elnöke 
Stigelmaier Józsefné  a Bizottság alelnöke 
Benczik Gabriella  a Bizottság tagja 
dr. Kiss Béla  külső szakértő 
Alberti Zsolt Tamás  külső szakértő 
 
A Bizottsági ülésen részt vettek: 
 
Lampert Dezső   Gyulafirátóti Polgárőr Egyesület 
Madarászné dr. Ifju Bernadett  csoportvezető 
dr. Lohonyai Bernadett  irodavezető 
dr. Fejes István   aljegyző 
Réfi Ferencné   VMJV Közterület-Felügyelet 
Babicz Mihály   Veszprémi Rendőrkapitányság, r. alezredes 
Mészáros Éva   csoportvezető 
Sörös Ildikó  bizottsági referens, jegyzőkönyvvezető 
 
Pálinkás Roland bizottsági elnök: Tisztelettel köszöntöm VMJV Önkormányzata 
Közbiztonsági és Bűnmegelőzési Bizottságának tagjait és az ülésen résztvevőket. 
 
A bizottság ülését megnyitom. A jelenléti ív alapján megállapítom, hogy a bizottság tagjai közül 
5 fő jelen van, ezért a bizottság határozatképes. 
 
Javaslom, hogy a bizottság az írásbeli meghívóban közölt napirendi pontokat tárgyalja.  
 
Kérem, hogy aki egyetért a napirend megtárgyalásával, az kézfelemeléssel szavazzon.  
 
Megállapítom, hogy a Közbiztonsági és Bűnmegelőzési Bizottság jelenlevő tagjai 5 igen, 0 nem, 
0 tartózkodás szavazattal meghozta a következő határozatot: 
 

Veszprém Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 
Közbiztonsági és Bűnmegelőzési Bizottságának 

55/2022. (XII. 08.) határozata 
a Közbiztonsági és Bűnmegelőzési Bizottság 2022. december 08-i ülésének 

napirendjéről 
 
Veszprém Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Közbiztonsági és Bűnmegelőzési 
Bizottsága a 2022. december 8-i ülésének napirendjét a következők szerint fogadja el: 
 
 

Napirend: 



 
1. Döntés Veszprém Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése Közbiztonsági és 

Bűnmegelőzési Bizottsága 2023. I. félévi munkatervének meghatározásáról 
 
Előterjesztő:    Pálinkás Roland bizottsági elnök 

 
2. Döntés Veszprém Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 2023. I. félévi 

munkatervének meghatározásáról 
 
Előterjesztő:                             Porga Gyula polgármester 
 

3. Egyebek 
 
Rátérünk az első napirendi pont megtárgyalására. Előterjesztője én vagyok. 
 
A határozati javaslat mellékleteként a bizottság 2023. I. félévi munkatervére vonatkozó 
előterjesztést írásban megküldtük a bizottság tagjai részére. Előterjesztőként nem kívánom 
kiegészíteni. 
 
Kérdezem, hogy van-e valakinek az 1. napirendi pont előterjesztésével kapcsolatban kérdése 
vagy észrevétele? 
 
Amennyiben nincs kérdés vagy észrevétel, szavazásra bocsátom a határozati javaslatot. 
Felhívom a bizottság tagjainak a figyelmét arra, hogy a döntés meghozatala egyszerű 
többséget igényel.  
 
Kérem, hogy aki a határozati javaslatot elfogadja, ezt kézfelemeléssel jelezze.  
 
Megállapítom, hogy a Közbiztonsági és Bűnmegelőzési Bizottság 5 igen, 0 nem, 0 tartózkodás 
szavazattal meghozta a következő határozatot: 
 

Veszprém Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése  
Közbiztonsági és Bűnmegelőzési Bizottságának 

56/2022. (XII. 08.) határozata 
Veszprém Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése Közbiztonsági és 
Bűnmegelőzési Bizottsága 2023. I. félévi munkatervének meghatározásáról 

 
Veszprém Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Közbiztonsági és Bűnmegelőzési 
Bizottsága megtárgyalta a „Döntés Veszprém Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 
Közbiztonsági és Bűnmegelőzési Bizottsága 2023. I. félévi munkatervének meghatározásáról” 
című előterjesztést, és az alábbi döntést hozta: 
 
1. Veszprém Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Közbiztonsági és 

Bűnmegelőzési Bizottsága a határozat melléklete szerinti tartalommal elfogadja Veszprém 
Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése Közbiztonsági és Bűnmegelőzési Bizottsága 
2023. I. félévi munkatervét. 

 
2. Veszprém Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Közbiztonsági és 

Bűnmegelőzési Bizottsága felkéri a Bizottság elnökét, hogy a végleges munkatervet a 
Bizottság tagjainak, a napirendek előkészítéséért felelősöknek és a napirendek előadóinak 
küldje meg. 

Határidő:  2. pont: 2022. december 22. 



 
Felelős:  Pálinkás Roland, a Közbiztonsági és Bűnmegelőzési Bizottság elnöke 
      
A végrehajtás előkészítéséért felelős köztisztviselő: 

Sörös Ildikó bizottsági referens  
 

Rátérünk a második napirendi pont megtárgyalására. Előterjesztője Polgármester Úr. 
 
Megkérdezem az előterjesztő képviseletében megjelent dr. Lohonyai Bernadett irodavezető 
asszonyt, hogy van-e az előterjesztéssel kapcsolatban kiegészítése? 
 
dr. Lohonyai Bernadett irodavezető: Tisztelt Elnök Úr! Köszönöm, nem kívánom 
kiegészíteni. 
 
Pálinkás Roland bizottsági elnök: Köszönöm.  
 
Megkérdezem, hogy van-e az előterjesztéssel kapcsolatban kérdés vagy észrevétel? 
 
Amennyiben nincs kérdés vagy észrevétel, szavazásra bocsátom a határozati javaslatot. 
Felhívom a Bizottság tagjainak figyelmét arra, hogy a döntés meghozatala egyszerű többséget 
igényel. Kérem, hogy aki a határozati javaslatot elfogadja, ezt kézfelemeléssel jelezze.  
 
Megállapítom, hogy a Közbiztonsági és Bűnmegelőzési Bizottság 5 igen, 0 nem, 0 tartózkodás 
szavazattal meghozta a következő határozatot: 
 
 

Veszprém Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 
Közbiztonsági és Bűnmegelőzési Bizottságának 

57/2022. (XII. 08.) határozata 
a „Döntés Veszprém Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 2023. I. 

félévi munkatervének meghatározásáról” című előterjesztésről 
 

Veszprém Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Közbiztonsági és Bűnmegelőzési 
Bizottsága megtárgyalta a „Döntés Veszprém Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 
2023. I. félévi munkatervének meghatározásáról” című előterjesztést.  
 
A bizottság javasolja a Közgyűlésnek az előterjesztés megtárgyalását és az előterjesztéshez 
tartozó határozati javaslat elfogadását.  
 
Pálinkás Roland bizottsági elnök: A harmadik, az egyebek napirendi ponthoz nekem lenne 
hozzászólásom. 
 
A legutóbbi Veszprémi Járási Közbiztonsági Fórumon volt alkalmam részt venni. Igen érdekes 
és hasznos tematika is felmerült, ez pedig az internetes csalások kapcsán egy bűnmegelőzési 
előadás a rendőrség részéről. Személy szerint szeretem ezt a témát, mert úgy gondolom, hogy 
a digitális világ és a tudatos internethasználat terén sok lemaradása van legtöbbünknek. Ezért 
egy nagyon üdvözítő téma szerintem, hogy egy ilyen tematikájú bűnmegelőzési program is 
van a rendőrség tudástárában.  
 
Én szeretnék arra egy javaslatot tenni, hogy a jövő év folyamán – természetesen ennek a 
részleteit ki kell majd dolgoznunk - ezt azt előadást - ami 1.40 órás időtartamú, és nagyjából 
úgy épül fel, hogy a különböző online csalások növekvő sorrendben kerülnek kifejtésre, és 



elmagyarázza, hogy hogyan lehet ezek ellen védekezni - népszerűsítsük. Úgy gondolom, hogy 
ennek az anyagnak az a célja, hogy minél több emberhez eljusson. Ebben próbálunk mi 
segíteni. Az lenne a javaslatom, hogy a jövő év folyamán, egy kidolgozandó menetrend szerint 
a különböző városrészekben, közösségi terekben, pl. Agóra, klubkönyvtár és még sorolhatnám 
őket, lehetővé tegyük az érdeklődők számára az előadás megtekintését. Szerencsére 
számtalan ilyen intézményünk van, ezekben az intézményekben szervezhetnénk meg ennek a 
népszerűsítését, hogy minél több veszprémi ismerhesse meg ezt a tematikát, hogy hogyan tud 
ezen csalások ellen védekezni. Röviden összefoglalva ennyi lenne a gondolatom. ehhez a 
témához. Kérdés vélemény van-e ehhez a témához kapcsolódóan. 
 
Stigelmaier Józsefné alelnök: Megköszönöm a szót Elnök Úr! Nagyon hasznosnak tartom, 
sokan nem tudják, hogy mibe rángathatják bele őket, és jobb megelőzni a bajt. Itt is a 
megelőzés a cél. Én nagyon támogatom ezt az ötletet, hogy megvalósuljon. A másik, ami miatt 
szót kértem. Én a Jutasi lakótelepen lakom és ott vagyok önkormányzati képviselő. Szeretném 
javasolni, hogy a Stromfeld úti KMB-irodába, ha mód és lehetőség lenne rá, akkor a közterület-
felügyelet leköltözzön, mert hiszen ezen a részen 25 ezren élnek és nagy szükség lenne arra, 
hogy a közterület-felügyelet jelenléte látható legyen a lakótelepen. Talán akkor megszűnnének 
azok a problémák, mint például a zöldterületen parkolás, amivel nagy kárt okoznak, továbbá, 
hogy a közterületen isznak. Ezer egy dolog van, ami miatt én úgy érzem, hogy szükség volna 
a jelenlétükre. Szerintem a KMB-iroda erre tökéletesen megfelelő hely. 
 
Pálinkás Roland bizottsági elnök: Köszönöm szépen. Megadom a szót alezredes úrnak. 
 
Babicz Mihály r. alezredes: Köszönöm szépen a szót. A rendőrség is tökéletesen egyetért 
a képviselő asszonnyal. A rendőrség kezdeményezte ezt már korábban is. Régi hagyománya 
van az együttműködésnek, ami a mai napig nagyon szoros a rendőrség és a közterület-
felügyelet között. Mindegyik tudja, hogy a városban melyik az a frekventált terület, ahol a 
jelenlét a fontos. Problémák vannak, és azokat azt tudja megoldani, akik ott vannak. Ez 
mindenkinek az érdeke és egy ilyen egységet kár volna eltékozolni. A rendőrség teljes 
mellszélességgel támogatja és szeretné, ha ez megvalósulna. Köszönöm. 
 
Pálinkás Roland bizottsági elnök: Köszönöm. Ez egy hasznos felvetés. A hivatal 
munkatársai felé intézném a kérdést.  Mi lenne ennek a feltétele, menete, hogy egy ilyen 
javaslat megvalósulhasson. Aljegyző úr! 
 
dr. Fejes István aljegyző:  Tisztelt Elnök Úr, Tisztelt Bizottság! 
 
Én úgy gondolom, hogy bizottsági döntésre most nincs szükség. A jegyzőkönyv rögzíteni fogja 
mind az Elnök Úr Orsós úr előadásával kapcsolatosan tett, mind pedig a közterületfelügyelet 
költözésével kapcsolatban elhangzott javaslatot. Csak jelezni szeretném, hogy itt a hivatalban 
már volt szerencsénk meghallgatni Orsós őrnagy úr előadását, tényleg nagyon hasznos. 
Nyilvánvaló, hogy az intézményvezetőkkel kell megbeszélni, és Orsós úrral egyeztetni, hogy 
mikor kerülhetne sor az előadásokra. A másik javaslatot is továbbítani fogom a döntéshozók 
felé. Bizottsági hatáskörben szerintem nem lehet dönteni. Köszönöm. 
 
Pálinkás Roland elnök: Köszönöm szépen. Megadom a szót alelnök asszonynak. 
 
Stigelmaier Józsefné alelnök: Még egy mondattal szeretném kiegészíteni a javaslatomat. 
Az én kezdeményezésemre valósult meg a Stromfeld úti KMB-iroda, azért, hogy a rendőrség 
méltó körülmények között tudja végezni a munkát, és ezáltal a lakótelepnek is jobb lett a 
közbiztonsága. Minden feltétel biztosítva van, az informatikai rendszer is biztosított. Én úgy 



érzem, ha híre menne, hogy a közterület-felügyelet a rendőrséggel karöltve jelen van a 
lakótelepen, akkor az nagyobb visszatartó erő lenne. Köszönöm. 
 
Pálinkás Roland elnök: Megkérdezem, hogy van-e valakinek a bizottság határkörébe tartozó 
más ügyben észrevétele vagy kérdése? 
 
Amennyiben nincs, tájékoztatom a bizottság tagjait, hogy a legközelebbi bizottsági ülés 
időpontja várhatóan 2023. január 19-e.  
 
A bizottság ülését berekesztem. Mindenkinek köszönöm a részvételét és az aktív 
közreműködésüket. 
 
Pálinkás Roland, a Bizottság elnöke az ülést 9.10 órakor bezárta. 

 

 

                                               K.m.f. 

 

 

              Pálinkás Roland                                         Alberti Zsolt Tamás 
              Bizottság elnöke                                                      bizottsági tag 
 
 
 


